
STYREMØTE 4/11   
Tilstede Odd, Barbro, Yngve, Bente, Geir, Hege og Inger   

   

Sak1 Godkjenning av ref fra forrige styremøte. Inger har 

ikke hatt tid til å skrive referat, men vi gikk gjennom 

notatene hennes for å minne oss på hva som ble tatt opp   

   

Sak2 Økonomi Hege forteller at klubben har en trygg og god 

økonomi der det ikke er noe nytt å formidle.   

   

Sak3 Mailer;    

Obligatorisk lovmal må svares på   

DLE- Anlegget er nå godkjent   

Bronsjemerkene vi bestilte er kommet   

Mail fra NBF; styret er ikke kjent med at noen i klubben 

driver med dette, men vi legger det ut for klubbens 

medlemmer.  

Innvitasjon til samlingen «FRIVILLIGHETEN SOM 

VERDISKAPER» Geir stiller fra oss   

   

Sak4 Kurs;   



Nosework komiteen er i gang med å arrangere kurs, har 

sendt budsjett som er OK   

Ebba ønsker å arrangere Rallykurs for nybegynnere og 

viderekommende. Styret sender det videre til 

Rallykomiteen   

   

Sak5 Arrangement   

Klubben har masse arrangement som foregår neste år. 

Barbro lager et årshjul på dette på facebook   

I regi av at klubben er 15 år neste år så ønsker styret å 

arrangere et foredrag som skal være et lavterskeltilbud til 

våre medlemmer, vi kommer tilbake med foredragsholder.   

Vi avholder et nytt møte med alle komiteene ang sponsing 

på nyåret.   

   

Sak6 Dugnader; Styret vedtar enstemmig igangsetting av 

utvidelse, av ny treningsbane   

   

Sak7 Evnt;   

Klubben var så heldig å få 20000kr fra Varig til ny 

treningsbane, Geir svar ut mail fra dem på de spm de har.   


